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Vzhledem k roční době šlo se bez okolků rovnou k bodu „léčení“, účast celkem hojná. 

Léčení 

Přítel Volek pohovořil o případu přítele Jánského, ze kterého vylezlo, že již tři roky neprovádí 
předepsané podzimní léčení v obavě z reziduí ve svém vosku. Aplikuje pouze formidol. Jedná se o 
formuláři, kam bude muset včelař průběžně psát průběh svého léčení. Druhé léčení proběhne 
přípravkem Varidol. 

Diskuse 

Ještě plni dojmů z přednášky přítele Cimaly byli účastníci vyzváni předsedou k diskusi. Přítel Smetana 
připomněl, že už před válkou se polonástavky užívaly, ale upustilo se od nich, asi měli jeho předci 
důvod. Diskutovaly se výhody a nevýhody systému Dadant. Nástavek je těžký na zvedání, ale přítel 
Cimala to dělá s manželkou. Přítel Cimala má úly na pneumatikách. Rozpálenou pneumatiku 
nepřeleze mravenec. Nemusí se měnit za zimní (vtip př. Volka). Přítel Kosinoha pochválil prostředí 
Čabárny, ale překvapila ho cena matek. Přítel Linhart vysvětluje, že cena je daná tím, že největší 
odbyt je do Polska. Většina řečníků se přiznala, že by na modernější způsoby také přešla. Přítel Volek 
vysvětloval výhody Dadantu a přítel Hes dával srovnání svých Dadantů a klasických 39/24. Výhod více 
u Dadantu. Diskuse o roli nadmořské výšky s přesahem k polemice kolik je to v Kladně a kde se to má 
správně počítat – jestli u Věžáků, nebo na nádraží. Přítel Pláteník kvitoval přednášky jako prostředek 
k přemýšlení, stejnou myšlenku pak o půl hodiny zopakoval předseda přítel Zdych. Přítel Richtr 
během čtvrthodinového projevu pochválil Přítele Zdycha za odvahu že přešel k Dadantům a srovnával 
své úlové systémy ve 3 kočovných vozech.  

Medové Vánoce 

Koloval papír, na který se psali dobrovolníci. Přítel Petriščák nabádal, aby se na akci prodávaly medy. 
Musí být obchodně zabalené. Neměly by dojít. Vloni se prodalo asi 400Kg. Procento odvodů z ceny 
prodaných medů ve prospěch společných nákladů resp. režie budou stanoveny direktivně, např. 10%. 
Když někdo z hlídajících nebude umět odpovědět na dotazy má říct nevím, nebo se obrátit na 
zkušenějšího než se snažit odpovědět. Dle přítele Zdycha městská pokladna zeje prázdnotou. Dle 
přítele Pláteníka je však nutné žádat už v předjaří, není je to pozdě. Možná tedy budeme muset na 
výstavu koupit něco z pokladničky. Přítelkyně Venuše (pokladnička) to nerada slyší.    

Příspěvky 

27.11. bude mimořádná schůze z důvodu výplaty dotace D1. Lze se nechat na základě plné moci 
zastoupit. Kdo si o ní nezažádal, musí zaplatit členský příspěvek.  

 

 

Zapsal přítel Jan Červený 


